



HUNG'S MANSION

台中商旅

www.hungsmansion.com

社團法人中華工程教育學會(IEET)

SAGM 2023

姓名 Name (as in the registration form) : _____ (First Name) _____ (Last Name)

電子信箱 E-mail : _____ 連絡電話 Cell Phone : _____

入住日期 Check-in Date (dd/mm) : _____ 退房日期 Check-out Date (dd/mm) : _____

房型 Rooms	定價 List Price	優惠房價 Special Rates / Room
<input type="checkbox"/> 經典客房 CLASSIC SINGLE (One king size bed)	NT\$6,500	NT\$3,100/NET* _____ Room (1 Breakfast Included)
<input type="checkbox"/> 精粹客房 DELUXE SINGLE (One king size bed)	NT\$7,000	NT\$3,300/NET* _____ Room (1 Breakfast Included)
<input type="checkbox"/> 豪華客房 DELUXE TWIN (Two queen size bed)	NT\$8,500	NT\$3,600/NET* _____ Room (NT\$4,300 for Saturdays and holidays) (2 Breakfasts Included)
<input type="checkbox"/> 菁英套房 CHIEF STUDIO (One king size bed)	NT\$8,000	NT\$3,900/NET* _____ Room (1 Breakfast Included)

◇ 以上費用適用於 2023/6/5 至 2023/6/23 之住宿，均已含 5% 營業稅、10% 服務費及一客早餐。

The above rates are valid for stays from June 5, 2023 to June 23, 2023 and are inclusive of one daily breakfast, 5% government tax and 10% service charge, extra breakfast is NT\$360 per person.

◇ 如需加購早餐每客 NT\$360，加床每房每晚加收 NT\$1,000 並贈一客早餐。

Extra breakfast is NT\$360 per person. Extra bed is NT\$1,000 per person/night including 1 breakfast.

◇ 請協助回傳此訂房表，預訂房型及訂房確認需以飯店回覆為準。

Please fill in the reservation sheet and sent it back to Stanley (sales03@hungsmansion.com).

You will receive a reservation confirmation email.

◇ 信用卡資訊僅作訂房保證，最晚可於入住前一周取消。

Credit card taken as guarantee. Free cancellation up to 1 week prior to arrival date.

◇ 如需桃園機場-飯店接送可另行報價(依車款)/如需台中高鐵-飯店接送，計程車資每趟約\$250-\$300。

Coach service from the airport to Hung's Mansion is available, please contact the Hung's Mansion for more details. Taxi fare between Taichung THSR station and Hung's Mansion is from NT\$250 to NT\$300.

◇ 業務 Contact：楊証傑 STANLEY (Fax: +886-4-22522522 E-mail:sales03@hungsmansion.com)

茲授權台中商務旅館有限公司將下列費用計入本人之信用卡，資料如下：

I hereby authorize Hung's Mansion to charge my credit card account for the following expenses.

金額 Amount of Expenses : NT\$ _____

信用卡別： AMEX VISA Master JCB

信用卡號碼 Card Number : _____ 有效日期 Exp.Date : _____

持卡者姓名 Name of Cardholder : _____ 聯絡電話 Phone Number : _____

持卡者簽名 Signature of Cardholder : _____

TEL:886-4-22556688 / FAX: 886-4-22522522 / E-mail: service@hungsmansion.com